



Referat Styremøte nr. 4

Møtedato: 13. juni, 2016
Møtested: Møterom Arendal Gjestehavn
Referent: Håkon
Tilstede: Håkon
Ole Richard
Marianne
Inge

Forfall: Johan (har trukket seg)
Einar (vara)
Anders (vara)

Sak : 18 Vertskap på seilerhytta

Leder for hyttestyret foreslår at vertskapet på seilerhytta gjennom sommeren påtar seg en liten jobb. For eksempel å male den hvite muren, male vindusrammer/lister, rydde, kaste etc.

Styret støtter forslaget, og vil oppfordre vertskapet til dette.

Håkon oppfordrer hyttestyre til å komme med konkrete forslag.

Sak : 19 Avklare forholdene med Hove drift

- brygge
- hytte
- badstue

Sak 20 Seilingens dag 20. august

Vi prøver med et lignende opplegg som i fjor, men Pollen er opptatt med Arendalsuka.

Gruppene må aktiviseres, for å vise bredden i foreningen.

Inge tar ansvar for arrangementet.

Sak 21 ASF-vimpler er antagelig utsolgt

Marianne ser på saken, og bestiller eventuelt nye.

To størrerler.

Sak 22 VIPS

Håkon og Marianne ser på saken.

Møte i DNB.

Sak 23**Premiebehov**

Vurdere innkjøp av mer
Siri Vevstad bestiller, evt.

Sak 24**Klar for sommeren?**

- Seiling for alle har planlagt sine kurs
- Jollegruppa har planene klare for kurs og sommerseilskole
- NOV-Raceweek følger vanlig oppskrift
- BB11-NM- komiteen er i rute med sin planlegging
- Sigurd Phil og Inge Roppen holder foreldremøte for aktuelle RS-Feva-seilere
- Håkon gis fullmakt til å ta avgjørelser